
Protokoll

Trummenäs vägars samfällighetsförening

2021-06-14

§1. Jan-Erik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.Förelagd dagorning 
godkändes.

§2.Till ordförande för mötet valdes Jan-Erik.

§3. Till sekreterare för mötet valdes Claesåke.

§4. Föregående protokoll från årsmötet godkändes.

§5. Trummenäsvägen: Hastighetsskyltarna kommer att ändras till 50km/tim  
utanför förskolan. Vägföreningen kommer att begära att ett övergångsställe 
anläggs  vid infarten till Trummenäsvägen. Vägföreningen ansöker om att 
Trummenäsvägen blir huvudled ända ut till Gårdarikesvägens södra utfart samt 
att det blir uppskyltat. 

§6. Ekonomi: Per-Örjan redogjorde för ekonomin. På kontot finns 460.000:- 
Han arbetar med att kunna fakturera bl.a Eksjöhus och Kristoffer Pettersson 
samt Hem 1  efter de tre förättningar som utförts av Lantmäteriet. Per-Örjan 
kontaktar Lantmäteriet för att fakturera rätt andelar till de berörda 
fastigheterna. 

§7. Inga inkomna skrivelser. Däremot har Jan-Erik mottagit många 
telefonsamtal ang förskolan och hastigheten.

§8. Klippning av vägrenarna kommer att ske i midsommarveckan.

§9. Nästa möte: V 35 den 30 augusti kl 17.30.

§10. Ordf avslutade mötet.

Vid protokollet

Claesåke Alfzon                                                                                Jan-Erik Andersson

Sekr                                                                                                    Ordf


